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na przykład poczynając od 2001 roku te uchwały były wielokrotnie podejmowane. Mało tego 

ponieważ Pan Radny, spodziewaliśmy się tego, że Pan Radny będzie to nadal kwestionował ta 

wycena została sporządzona i chcę Państwu powiedzieć, że wycena tej nieruchomości 

sporządzona przez rzeczoznawcę majątkowego, tutaj Pani Dyrektor Trembecka jak mnie tutaj 

zastępowała mówiła Państwu, że sporządzenie wyceny wymaga czasu, została sporządzona i 

żeby już nie było żadnych wątpliwości działka została wyszacowana na kwotę 4.392.169 zł. 

Więc podaję to Państwu do wiadomości, wszystko jest jasne, wyceniona jest działka, a 

wymogu prawnego takiego nie ma. Dziękuję bardzo. 

 

Przewodnicząca obrad – p. M. Radwan-Ballada 

Dziękuję bardzo Pani Dyrektor. Kto z Państwa chce jeszcze zabrać głos w dyskusji? Dziękuję 

bardzo. Głos za, głos przeciw był. Proszę Państwa ponieważ wniosek był wnioskiem musimy 

głosować. Ale bardzo przepraszam Pan Radny musi wniosek wycofać. Bardzo proszę. Czy 

Pan Radny gotowy jest wniosek wycofać? Głosujemy. 

 Kto z Państwa jest za przyjęciem wniosku? 

 Kto jest przeciw? 

 Kto się wstrzymał? 

 Bardzo proszę o wynik. 

 

 5 za 

 przeciw 25 

 wstrzymało się 2 

 nie brało w głosowaniu 1 

 

 Wniosek został odrzucony. Proszę Państwa głosujemy uchwałę. Wydruk? Bardzo 

proszę wydruk. Nie zdążycie na mecz.  Dziękuję bardzo. Proszę Państwa zatem głosujemy 

całą uchwałę.  

 Kto jest za podjęciem uchwały? 

 Kto jest przeciw? 

 Kto się wstrzymał? 

 Bardzo proszę o wynik. 

 

 26 za 

 1 przeciw 

 wstrzymało się 4 

 

 Uchwała została przyjęta. 

 

 Proszę Państwa – Uchwalenie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obszaru „Branice – Dwór” w Krakowie. Brak poprawek, brak autopoprawek, głosujemy 

proszę Państwa. 

 Kto jest za przyjęciem uchwały według druku nr 1258? 

 Kto jest przeciw? 

 Kto się wstrzymał? 

 Bardzo proszę o wynik. 

 

 23 za 

 2 przeciw 

 wstrzymujących się 3 głosy 
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 Uchwała przyjęta. Uprzejmie proszę Państwa Prezydenta o przygotowanie i 

przekazanie do Kancelarii Rady Miasta Krakowa w terminie do dnia 14 września 2009 r. do 

godziny 12,oo załączników graficznych w formie papierowej i elektronicznej z podziałem na 

sekcje do projektu uchwały według druku 1258. Dziękuję pięknie. 

 

 Wystąpienie Gminy Miejskiej Kraków ze Związku Gmin Dorzecza Górnej Raby i 

Krakowa., druk nr 1264, brak poprawek, brak autopoprawek. Bardzo proszę.  

 

Radny – p. P. Zorski 

Pani Przewodnicząca! Panie Prezydencie! 

Składam wniosek formalny o skierowanie projektu do wnioskodawcy celem oficjalnego 

poinformowanie pozostałych członków Związku o przedłożeniu przez Prezydenta Miasta 

Krakowa wniosku, projektu uchwały o wystąpieniu Krakowa ze Związku i proszę 

jednocześnie o poinformowanie Rady o tym powiadomieniu najlepiej żeby miało to miejsce 

na Walnym Zgromadzeniu Związku. Dziękuję. 

 

Przewodnicząca obrad – p. M. Radwan-Ballada 

Bardzo mi przykro Panie Radny ale wniosek nie może być głosowany dlatego, że już jest po 

drugim czytaniu i niestety nie możemy poddać pod głosowanie, tak mamy opinię prawną. 

Oczywiście, że Pana Prezydenta dopuszczę do głosu niemniej jednak ten wniosek nie może 

być głosowany. Bardzo proszę Panie Prezydencie na ten temat chce pan się wypowiedzieć. 

 

Zastępca Prezydenta Miasta Krakowa – p.  W. Starowicz 

Pani Przewodnicząca! Szanowni Państwo! 

Chcę powiedzieć, że wprawdzie wniosek nie będzie głosowany ale Związek o tym, nawet 

Związek zwrócił się do Prezydenta Miasta ze stosownymi pismami wszystko to jest 

powiedziane, natomiast ja Państwa proszę o głosowanie za, mówiłem o tym wielokrotnie 

chcemy chronić zbiornik dobczycki, cele związku przez te kilkanaście lat zostały wyczerpane, 

ochrona ta, która miała być zrobiona została zrobiona. 

 

Przewodnicząca obrad – p. M. Radwan-Ballada 

Dziękuję bardzo Panie Prezydencie. No ale dyskusji nie ma już, po drugim czytaniu bardzo 

mi przykro. Dopuściłam do głosu tak samo jak Pana Radnego dopuściłam do głosu. Proszę? 

Głosujemy, nie ma już dyskusji. Proszę bardzo. W sprawie formalnej bardzo proszę. 

 

Radny – p. Ł. Osmenda 

Pani Przewodnicząca! Panie Prezydencie! 

Bo doszło do przeciwnej sytuacji mianowicie ja nie wiem w jakim trybie był dopuszczony 

Pan Prezydent ale podczas swojej wypowiedzi poinformował nas, że istnieje jakieś pismo, 

jakaś informacja ze związku rzekomo, którą Pan Prezydent dysponuje. My taką informacją 

nie dysponujemy bo o taką informację prosił Pan Radny Zorski. Znaczy uważam, znaczy no 

nie chciałbym żebyśmy byli wprowadzani w błąd bo dobrze byłoby zapoznać się z tym 

pismem. 

 

Przewodnicząca obrad – p. M. Radwan-Ballada 

A jaki jest wniosek formalny? 

 

Radny – p. Ł. Osmenda 

Ja uważam, że to pismo powinno być przedstawione radnym. 


